
Rada Gminy w Czerminie 
 

Protokół nr 17 

z XVII Sesji Rady Gminy w Czerminie, która odbyła się  w dniu 24 lutego 2020r. w sali 

posiedzeń Urzędu Gminy Czermin. 

Obrady rozpoczęto  o godz. 13:00, a zakończono o godz. 16:00 tego samego dnia. 

Obradom przewodniczył radny Jan Myjak. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1.Małgorzata Banik 

2. Mirosław Bugaj 

3. Ryszard Bukała 

4. Wiesław Czaja 

5. Sylwester Kiełbasa 

6. Władysław Kukliński 

7. Jan Myjak 

8. Paweł Pisarczyk 

9. Jan Polak 

10. Władysław Soboń 

11. Robert Strycharz 

12. Dariusz Wójtowicz 

13. Tomasz Zając 

14. Jan Ździebło 

15. Mariusz Żelazko 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1. Starosta Powiatu Mieleckiego – Stanisław Lonczak 

2. Dyrektor PZD – Maciej Jemioło 

3. Radny Powiatu Mieleckiego – Antoni Skawiński 

4. Wójt Gminy Czermin – Sławomir Sidur 

5. Sekretarz Gminy – Bogusław Peret 

6. Skarbnik Gminy – Sławomir Orłowski 

7. Sołtysi – wg załączonej listy obecności 

1. Otwarcie XVII Sesji Rady Gminy w Czerminie 
Radny Myjak dokonał otwarcia obrad, powitał wszystkich uczestników oraz stwierdził 

kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 
 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

Pan Przewodniczący przedstawił zaplanowany porządek obrad prosząc jednocześnie o 

możliwość jego modyfikacji ze względu na potrzebę podjęcia 2 uchwał dotyczących 

przystąpienia do realizacji projektu „Bajkowe przedszkole” oraz ściągnięcia z porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie określenia cen paliw na potrzeby zwrotu kosztów 

przewozu dzieci niepełnosprawnych, młodzieży i dzieci do szkół, przedszkoli i 

ośrodków. 

 



Porządek obrad po zmianach przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie XVII Sesji Rady Gminy w Czerminie. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

4. Informacja Starosty Powiatu Mieleckiego z działalności Zarządu Powiatu oraz realizacji 

uchwał Rady Powiatu. 

5. Informacja Wójta z działalności między sesjami i wydanymi zarządzeniami. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2020 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Czermin na rok 2020 

8. 8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 

Czermin na rok szkolny 2019/2020 dla potrzeb zwrotu kosztów przewozu 

niepełnosprawnych dzieci, młodzieży, uczniów i ich opiekunów do i z przedszkola, 

oddziału przedszkolnego w szkole podstawowej, innych form wychowania 

przedszkolnego, ośrodka rewalidacyjno-wychowawczego, szkoły podstawowej albo 

szkoły ponad podstawowej (punkt zdjęto z porządku obrad). 

9. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej w Łysakowie 

10. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej w Ziempniowie 

11. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji projektu partnerskiego 

"Bajkowe przedszkole" w ramach Osi IX Jakość edukacji i kompetencji w regionie, 

Działania 9.1 Rozwój edukacji przedszkolnej Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Podkarpackiego na lata 2014-2020 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zabezpieczenia wkładu własnego do realizacji projektu 

partnerskiego "Bajkowe przedszkole" w ramach Osi IX Jakość edukacji i kompetencji 

w regionie, Działanie 9.1 Rozwój edukacji przedszkolnej Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Podkarpackiego na lata 2014 – 2020 

14. Interpelacje i zapytania radnych 

15. Zamknięcie obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 
Zatwierdzenie porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert 

Strycharz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Wójtowicz 

 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji 
Nie wniesiono uwag do protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.  

 

Wyniki głosowania 



ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert 

Strycharz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Wójtowicz 

 

4. Informacja Starosty Powiatu Mieleckiego z działalności Zarządu Powiatu oraz 

realizacji uchwał Rady Powiatu. 

Pan Starosta podziękował za zaproszenie na sesję Rady Gminy, a następnie przedstawił 

zadania, którymi Powiat się zajmuje oraz zamierzenia inwestycyjne na terenie gminy 

Czermin. W pierwszej kolejności odniósł się do sytuacji Szpitala Powiatowego, gdzie 

rozpoczyna się proces naprawczy. Ocenił to jako trudne zadanie szczególnie ze względu na 

braki kadrowe i jakość wykonywanej pracy na wszystkich szczeblach poczynając od 

najniższego do najwyższego podyktowane nawykami i przyzwyczajeniami personelu. 

Trzeba zmienić mentalność pracowników w stosunku do pacjentów. Przewidywana kwota 

dopłaty do szpitala to 6 mln. zł. Będą czynione starania, aby kwota dopłaty była jak 

najmniejsza, aby środki można było przeznaczyć na inne inwestycje służące mieszkańcom 

Powiatu Mieleckiego. Poruszył kwestię podjętej uchwały dotyczącej rozpowszechniania 

się ASF – choroby dzików. Odbył się sztab kryzysowy u Wojewody, gdzie sytuację 

oceniono jako bardzo poważną. W okolicy Tarnobrzegu znaleziono 12 padłych sztuk i ok. 

14 sztuk w okolicy Nowej Dęby. Powiat mielecki to obszar, gdzie hodowla trzody jest 

bardzo duża i robione jest wszystko, aby temu zapobiec, choć będzie to bardzo trudne.  

W odniesieniu do planowanych inwestycji poinformował, że zanosi się, iż rok ubiegły i 

bieżący będą latami rekordowymi jeśli chodzi o remonty dróg i chodników. Złożono w 

sumie 11 wniosków, w tym 1 dotyczy gminy Czermin z Funduszu Dróg Samorządowych. 

Położono 200m chodnika w Dąbrówce i przepusty. 214 tys. zł. to koszt tych robót. W tym 

roku takich robót będzie więcej. 

Pan Jemioło – na rok 2020 złożono 2 wnioski na remont drogi powiatowej Czermin – 

Ziempniów – Słupiec w miejscowości Ziempniów – odc. 3 km. i z usuwania skutków 

powodzi na remont drogi powiatowej Borowa – Czermin – Wola Mielecka (Czermin – 

5km). Planowane są remonty chodników. Proszę o bezpośrednie zgłoszenia do PZD 

wszelkich usterek. Odwodniona będzie droga powiatowa w Trzcianie i planowane jest 

wykonanie 2 przepustów w Czerminie i 1 w Szafranowie. Jeżeli dostaniemy 

dofinansowanie to wszystkie te zadania będziemy realizować. 

Radny Myjak poinformował, że na każdej sesji zgłaszane są uwagi co do jakości 

chodników i poprosił o wyjaśnienie sprawy wydziału komunikacji. 

     Pan Starosta – będą zainstalowane dodatkowo 4 stanowiska do rejestracji pojazdów. 

Chcemy zamontować też specjalne łącze, aby dodatkowo 2 pracowników mogło jeszcze 

przyjmować. Zwiększono ilość petentów obsługiwanych przez internet. Sytuacja ta 

wybuchła po zmianie przepisów dotyczących zbywców i nabywców pojazdów 



zakupionych w styczniu 2020r. Ludzie o tym nie widzieli i masowo zgłaszali się ze 

starymi samochodami. 

Radny Czaja – w sprawie zgłaszania do PZD chodników wymagających remontu. – Czy 

Powiat nie mógłby sam tego sprawdzać i fachowo spojrzę na ich stan, bo tych ubytków jest 

bardzo dużo. Zgłosił do remontu przepust pod drogą w kierunku Borowej zagrażający 

bezpieczeństwu.  

Pan Jemioło – Pan Dobosz robi to na bieżąco, ale mamy 10 gmin do obsługi, a Państwo 

chodzicie tymi chodnikami i dokładnie widzicie co się dzieje.                                              

Podał bezpośredni numer telefonu do PZD, pod który można zgłaszać wszelkie usterki na 

chodnikach i drogach powiatowych.      

Pan Starosta – środków na chodniki mamy w tym roku więcej, więc może uda się to załatwić, 

bo chodzi o bezpieczeństwo. 

Radny Bukała – my te sprawy zgłaszamy od 10 lat, radni robią zdjęcia i przekazują. Tu jest 

kwestia pieniędzy. 

Radny Strycharz podziękował za 2 planowane drogi. Poruszył sprawę transportu publicznego 

do Ziempniowa, którego dalej nie ma. Ocenił, że świat idzie do przodu, a my się cofamy. Nie 

ma transportu, nie ma szkoły. 

Pan Starosta – to problem wszystkich gmin w kraju. Minęły czasy, gdy na transporcie 

zarabiano. Były dotacje państwowe, a teraz trzeba dopłacać. Czekamy na zmianę ustawy. 

Szansą jest powstanie Związku Międzygminnego, bo wówczas dopłaty byłyby mniej 

dotkliwe. 

Radny Bugaj – mamy bogatą dokumentację zdjęciową z chodników i można ją obejrzeć w 

XII Sesji  

Radny Skawiński wyraził zadowolenie z obecności na sesji Pana Starosty i Pana Jemiołę – 

członka Zarządu, prosząc jednocześnie o objazd gminy Czermin do granicy gminy Wadowice 

i oględzin drogi zniszczonej przez powódź. Mieszkańcy zgłaszają potrzebę budowy chodnika 

przy drodze Trzciana – Dąbrówka. Zgłosił potrzebę wybudowania ronda w Woli Mieleckiej i 

w Rzędzianowicach, gdzie miał miejsce wypadek śmiertelny. 

Dyrektor Jemioło – co do spraw powodziowych – prześlę protokół z drogami zgłoszonymi do 

strat powodziowych dotyczących gminy Czermin. Co do ronda – to przedmiot sporu. Powiat 

nie może wykupować gruntu pod nie swoją inwestycję. To jest po stronie dróg wojewódzkich. 

Temat ten powtarzany jest cały czas. 

Radny Czaja – w sprawie wiaduktu na ul. Sienkiewicza. – Kiedy będzie robiony? 

Dyrektor Jemioło – projekt jest zrobiony na Samorząd Województwa Podkarpackiego, teraz 

przepisujemy wszystkie dokumenty na Powiat. Przepychamy się teraz z decyzją 

środowiskową. Chcemy to zrobić jak najszybciej, ale biurokracja nas zabija. 

Pan Starosta obiecał wywiązać się z wszystkich zgłoszonych uwag i usterek na chodnikach 

oraz poprosił sołtysów o zgłaszanie informacji, co do jakości chodników. 



 

5. Informacja Wójta z działalności miedzy sesjami Rady Gminy w Czerminie. 

Pan Wójt przedstawił  zarządzenia i umowy wydane i podpisane od ostatniej sesji. 

Zarządzenia nr: 

- 4/2020 z dnia 4.02.2020r. w sprawie przeprowadzenia konkursu projektów dotyczących 

rozwoju sportu w gminie Czermin na rok 2020, 

- 5/2020 z dnia 4.02.2020r. w sprawie wprowadzenia jednolitych stawek wynajmu hali 

sportowej mieszczącej się w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Czerminie, dla którego 

gmina jest organem prowadzącym, 

- 6/2020 z dnia 18.02.2020r. w sprawie powołania komisji konkursowej opiniującej wnioski 

na rozwój sportu w gminie Czermin na rok 2020. 

Umowy: 

- w sprawie dostarczenia harmonogramów płatności dotyczących opłaty za odpady, 

- w sprawie sędziowania na turnieju tenisa stołowego, 

- w sprawie badania gleb pod kątem zakwaszenia, 

- w sprawie roznoszenia nakazów podatkowych poza teren gminy, 

- w sprawie opieki medycznej podczas turnieju piłki halowej 16.02.2020 r. i piłki ręcznej 

1.03.2020r., 

- w sprawie wykonania poboczy ziemnych w miejscowości Trzciana i Breń Osuchowski 

Pan Wójt odniósł się do kilku kwestii poruszanych podczas odbytych posiedzeń komisji. 1-

sza to sprawa organizacji Dni Czermina w dniu 13.06.2020r., których koszt przewidywany 

jest na poziomie kosztów ubiegłego roku. Będzie też Gwiazda Wieczoru, ale nie będzie 

zabawy tanecznej. Planowane są też Dni Kultury Ludowej na organizację których pozyskano 

środki z PROWENT i GOK, bez udziału gminy. Organizatorem jest Stowarzyszenie 

GRACJA. Padło pytanie o Gwiazdę Wieczoru. Środki będą z dochodów własnych GOK. 

Ponadto w dniach 29-31 maja odbędą się Dni Kultury Chrześcijańskiej, których 

organizatorem jest Pan Łukasz Kozioł z Trzciany, GOK w Czerminie i Gmina Czermin. 

Kolejna kwestia poruszana na komisjach to zaległości z tytułu składek na GSW. Główne 

kwestie dotyczyły dzierżawców mienia komunalnego. Wysłane zostanie pismo 

dyscyplinujące dzierżawców mienia gminnego pod groźbą rozwiązania umowy. Termin 

wywiązana się z płatności to 15.03.2020r. Przedstawił sytuację związaną ze zmianą operatora 

odbioru odpadów i zbiórki nowych deklaracji, które w prawie 100% zostały złożone. Do 

osób, które nie złożyły wysyłane są przypomnienia o obowiązku złożenia deklaracji.. 

Przedstawił porównanie stawek za odpady w gminie Czermin do innych samorządów: 

- Czermin – 22,00/os., po zniżce 20,00 



- Tuszów – 23,00 po zniżce 

- Przecław – 21,50 

- Mielec – 21,00 

- Borowa – 19,00 

- Wadowice – 16,00 

- Padew – 13,80 

- Gawłuszowice- 20,80 

- Żyraków – 21,00 

Patrząc na stawki należy wziąć pod uwagę zakres i częstotliwość wywozu, np. w Przecławiu i 

Tuszowie wywóz jest 1 raz na 2 m-ce, w Wadowicach 1 raz na 3-m-ce. Podsumowanie tego 

przedsięwzięcia będzie po upływie roku. Nawiązał do zgłoszeń dotyczących dojazdu 

samochodu do miejsc trudno dostępnych. Można zgłaszać takie przypadki do gminy. Firma 

wyśle w te miejsca busa, ale odpady muszą być zgromadzone w workach. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Czermin na rok 2020 
Projekt uchwały omówił i odczytał Pan Skarbnik. 

Radny Pisarczyk przedstawił opinię Komisji Budżetu i Finansów, która jest pozytywna.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Czermin na rok 2020.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert 

Strycharz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Wójtowicz 

Uchwała Nr XVII/123/2020 – jak załącznik do protokołu. 

 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Czermin na rok 2020. 

Pan Skarbnik przedstawił projekt uchwały. 

Radny Pisarczyk wyraził opinię Komisji Budżetu i Finansów, która jest pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 



Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Czermin na rok 2020.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert 

Strycharz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Wójtowicz 

Uchwała Nr XVII/124/2020 – jak załącznik do protokołu. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 

Czermin na rok szkolny 2019/2020 dla potrzeb zwrotu kosztów przewozu 

niepełnosprawnych dzieci, młodzieży, uczniów i ich opiekunów do i z przedszkola, 

oddziału przedszkolnego w szkole podstawowej, innych form wychowania 

przedszkolnego, ośrodka rewalidacyjno-wychowawczego, szkoły podstawowej albo 

szkoły ponad podstawowej (punkt zdjęto z porządku obrad) 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej w Łysakowie. 

Pan Sekretarz przedstawił uzasadnienie do podejmowanej uchwały oraz odczytał projekt 

uchwały. Opinie Kuratorium i ZNP są pozytywne. 

Radny Soboń przedstawił opinię ze wspólnego posiedzenia komisji oświatowej i komisji 

rolniczej, która jest pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej w Łysakowie.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, Władysław Kukliński, Jan Myjak, 

Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

PRZECIW (3) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Robert Strycharz 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Wójtowicz 

Uchwała Nr XVII/125/2020 – jak załącznik do protokołu. 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej w Ziempniowie. 



Pan Sekretarz poinformował, że uzasadnienie do podejmowanej uchwały jest analogiczne do 

Łysakowa. Opinia Kuratorium i ZNP – pozytywna. Odczytał projekt uchwały. 

Radny Soboń – opinia ze wspólnego posiedzenia komisji – pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej w Ziempniowie.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, Władysław Kukliński, Jan Myjak, 

Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

PRZECIW (3) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Robert Strycharz 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Wójtowicz 

Uchwała Nr XVII/126/2020 – jak załącznik do protokołu. 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 

Radny Strycharz przedstawił stanowisko Komisji Skarg, Wniosków i Petycji stanowiące 

załącznik do uchwały. 

Pan Wójt odczytał projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Władysław Kukliński, 

Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Tomasz Zając, 

Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

PRZECIW (1) 

Sylwester Kiełbasa 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Wójtowicz 

Uchwała Nr XVII/127/2020 – jak załącznik do protokołu. 

Przed przystąpienie do procedowania poniższych uchwał radny Myjak zarządził 

kilkunastominutową przerwę celem zebrania się komisji oświatowej i wypracowania opinii. 



12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji projektu partnerskiego 

"Bajkowe przedszkole" w ramach Osi IX Jakość edukacji i kompetencji w regionie, 

Działania 9.1 Rozwój edukacji przedszkolnej Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Podkarpackiego na lata 2014-2020. 

Pan Wójt wyjaśnił, że w dniu dzisiejszym wpłynęło pismo informujące o dofinansowaniu 

wniosku „Bajkowe przedszkole” z RPO WP i jest potrzeba podjęcia niniejszych uchwał.  

Wartość projektu wynosi 363 204,40 zł., dofinansowanie – 323 580,40 zł., wkład własny, 

rzeczowy – 39 624,00 zł. 

Pan Sekretarz odczytał projekt uchwały. 

Radny Czaja przedstawił opinię Komisji Oświaty, Sportu i Spraw Socjalnych, która jest 

pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji projektu partnerskiego "Bajkowe 

przedszkole" w ramach Osi IX Jakość edukacji i kompetencji w regionie, Działania 9.1 

Rozwój edukacji przedszkolnej Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Podkarpackiego na lata 2014-2020.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert 

Strycharz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Wójtowicz 

Uchwała Nr XVII/128/2020 – jak załącznik do protokołu 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zabezpieczenia wkładu własnego do realizacji projektu 

partnerskiego "Bajkowe przedszkole" w ramach Osi IX Jakość edukacji i kompetencji 

w regionie, Działanie 9.1 Rozwój edukacji przedszkolnej Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Podkarpackiego na lata 2014 – 2020 

Projekt uchwały odczytał Pan Skarbnik. 

Radny Pisarczyk – opinia komisji budżetowej – pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zabezpieczenia wkładu własnego do realizacji projektu 

partnerskiego "Bajkowe przedszkole" w ramach Osi IX Jakość edukacji i kompetencji w 

regionie, Działanie 9.1 Rozwój edukacji przedszkolnej Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Podkarpackiego na lata 2014 - 2020.  

 

Wyniki głosowania 



ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert 

Strycharz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Wójtowicz 

Uchwała Nr XVII/129/2020 – jak załącznik do protokołu. 

 

14. Interpelacje i zapytania radnych 

Pan Cisło – jaka jest kwota za roznoszenie nakazów i kto roznosił? 

Pan Wójt – kwota jest zdecydowanie niższa niż wysyłanie pocztą. Roznoszenie decyzji 

administracyjnych może być wykonywane przez pracownika lub osobę, z którą podpisana jest 

umowa – zlecenie. 

Radny Bukała – w sprawie gazyfikacji. 

Pan Wójt – Polska Spółka Gazownicza jest na etapie przygotowania projektu dla Dąbrówki 

Osuchowskiej, dla pozostałych miejscowości – analizują dostarczone materiały. Co do 

szczegółów – będę informował. 

Radny Czaja – w sprawie progu zwalniającego w stronę Abramowicza. 

Pan Wójt – wiecie jaki mamy budżet. Jestem przeciwnikiem progów. Jest tam 200 m drogi. 

Ludzie przychodzą i proszą o kawałek asfaltu. Mamy inne istotniejsze zadania niż progi. 

Radny Myjak – ta droga kończy się polną drogą i korzystają z niej tylko mieszkańcy. 

Radny Czaja – mieszkańcy mi to zgłosili, więc przekazuję. 

Radny Kukliński zapytał, czy montowane słupy do światłowodu nie będą kolidowały z 

projektem chodnika. Rozważyć możliwość zamontowania na tych słupach lamp. 

Pan Sekretarz – Powiatowy Zarząd Dróg będzie się temu przyglądał i jeżeli stwierdzi, że będą 

kolidować, to będą wnioski o przesuniecie słupów. 

Pan Wójt – rozmawiałem z przedstawicielem WDM i nie jest to takie proste. Jest to 

inwestycja realizowana ze środków europejskich. Nie mogą oni poddzierżawiać słupów. 

Prosiłem, aby rozeznali temat od strony prawnej. 

Radny Żelazko zgłosił nieświecącą lampę na słupie 20/3. 

Radny Zając – w sprawie składanych słupów koło stadionu. - Niebezpieczna, wysoka sterta 

stwarza zagrożenie szczególnie dla dzieci. 



Pan Wójt – w sprawie awarii oświetlenia ulicznego – proszę zgłaszać do Pana Skawińskiego. 

Co do składowanych słupów – zgłaszałem do WDM, słupy leżą na działce Skarbu Państwa i 

nic sobie z tego nie robią. Rozważam zabezpieczenie tego terenu. 

Radny Czaja zgłosił, że 2 słupy już spadły. Zapytał Wójta, czy omawiana wcześniej droga jest 

drogą gminną? 

Pan Wójt odpowiedział, że jest to droga wewnętrzna gminy. Droga polna, gruntowa łączącą z 

Rzędzianowicami. 

 

15. Zamknięcie obrad 

Pan Przewodniczący zamknął obrady XVII Sesji Rady Gminy w Czerminie. 

Przewodniczący 

Rada Gminy w Czerminie 

Przygotował(a): admin.1436.1288 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


